
Hei!

Takk for sluttrapport, de har gjort ein viktig jobb!

Eg går ut i frå at støtta de viser til kjem frå Hordaland fylkeskommune, og ikkje Fylkesmannen i Hordaland?

Vennleg helsing
Tale Halsør
Rådgjevar energi 
Hordaland fylkeskommune


